

Adventure 5天4晚金边 / 暹粒 - 吴哥窟游

5DAYS/ 4NIGHTS: PHNOM PENH-SIEM REAP- ANGKOR WAT

IN: PNH, OUT: REP

DAY 1: ARRIVAL-PHNOM PENH (D)	第一天: 金边市 (晚餐)
<p>Arrival at the airport, welcome by our tour guide then transfer to check in. Visit The Monument Independent, Souvenir Shop, then visit Naga Casino & Resort get a free Match & Play Coupon US\$ 4 cash chips with purchase and try your best luck. Dinner at local restaurant, overnight at hotel.</p> <p>抵达金边国际机场, 之后接住酒店, 后乘车沿途欣赏金边市容街景, 参观金边的城市标志-独立纪念碑。精品店。接着参观由马来西亚集团投资的-NAGA 赌场, 您大可小试手气, 晚餐后送往酒店休息。</p>	
DAY 2: PHNOM PENH (B, L, D)	第二天: 金边市 (早、午、晚餐)
<p>After breakfast at the hotel visit: Royal Palace, Silver Pagoda, and Wat Phnom. Shopping at Russian Market. Lunch at local restaurant. Afternoon visit Toul Sleng the Genocide Museum, then continue to The Killing Field 15 Km from Phnom Penh. In the early evening, enjoy 1-hour sunset cruise along Chaktomouk, The Four Face River. Enjoy dinner and overnight.</p> <p>早餐后于酒店餐厅, 送往游览金碧辉煌的皇宫, 金银阁寺在皇宫里您可参观到近数百年来皇家收受的珍贵礼品, 如祖母绿玉佛、镶满钻石的金、银、铜佛等, 令您联想起柬埔寨昔日繁华富有的景象。然后登上金边的最高点-塔仔山, 山上有当地著名的华人寺庙, 并可饱览金边市全景。自由购物于俄罗斯市场。午餐后参观波布罪恶馆以及離金邊 15 公里的万人塚以及中央市场。在傍晚, 享受 1 小时的夕阳遊船于湄公河沿岸。晚餐, 住宿酒店。</p>	
DAY 3: PHNOM PENH - SIEM REAP(B, L, D)	第三天: 金边市 - 暹粒省 (早、午、晚餐)
<p>After breakfast, continue the journey by express A/C coach to Siem Reap. Check in to hotel. After lunch transfer to visit Les Artisan D'Angkor, the Handicraft center for the wood and stone carving processes. Then, transfer to enjoy the view of Sunset over Angkor Wat on the top of the Bakheng hill. Dinner at local restaurant, overnight at the hotel.</p> <p>早餐后于酒店餐厅后, 乘豪华空调车往吴哥, 到达吴哥后, 送往酒店即享用午餐。下午参观由柬埔寨教育司与法国政府合作, 为保存吴哥古文明艺术传承而设立的吴哥艺术文化学院, 精品店。傍晚再带领您登上大吴哥城门外的巴肯山, 欣赏夕阳中的黄金城, 闻名於世的吴哥巴肯山日落美景! 住宿酒店。</p>	
DAY 4: SIEM REAP (B, L, D)	第四天: 暹粒省 - 吴哥窟 (早、午、晚餐)
<p>Today after breakfast at the hotel, we explore to visit The South Gate of Angkor Thom including Bayon, Baphoun, Elephant and Leper King Terrace, Phimeanakas, next visit Ta Prohm. Lunch at local restaurant. After lunch enjoy shopping at local market. Afternoon continue to visit Ta Keo, Thommanan, Chaosay Temples and The World Heritage of Angkor Wat, one of the "Seven Wonders' of the world". Buffet dinner with Cambodian Traditional show. Overnight at the hotel.</p> <p>早餐后便展开吴哥之行, 上午先送往游览曾被世人遗忘的世外桃源—大吴哥城。大吴哥方圆 10 公里, 城中丛林密布, 是高棉帝国的最后一座都城。参观的主要景点有大南门、大吴哥寺庙群、古都城、巴本宫、斗象台等。午餐后自由购物以及享受一小时脚底按摩。下午前往周薩神廟, 塔馬農神廟, 达普伦寺以及世界七大奇景中最神秘之古文明谜的封印—吴哥窟, 俗称小吴哥。晚上品尝风味餐并观赏高棉民族舞蹈秀。住宿酒店。</p>	
DAY 5: SIEM REAP-DEPARTURE (B)	第五天: 暹粒省 - 返回 (早餐)
<p>Today bid farewell to Cambodia. After breakfast, transfer to the airport for departure flight. Tour ends here.</p> <p>早餐后于酒店餐厅后您可自由活动把握机会体验暹粒市不同的风光, 后送往机场返回。结束愉快旅程。</p>	

以上行程只供参考, 一切视当地旅行社行程为准

Above itinerary for information only. Final & confirmation subject to change base on local ground arrangement

Agensi Pelancongan Extremevac Sdn Bhd

(KKKP-5675) (Co.828130-P)

52 A-2 Jalan Metro Pudu,

Fraser Business Park Off Jalan Yew,

55100 Kuala Lumpur

Tel : 03 - 9222 6020 / 6021

Fax: 03 - 9222 6023